
 

Referat  

  
19. Godkendelse og underskrivning af referat fra seneste møde 

• Se bilag 1 

Referat godkendt  

 

20. Nyt fra elevrådet  
• Orienteringspunkt 

Elevrådet har fået tilbagemeldinger på, at de foccacia der bliver solgt i boden efter leverandørskiftet d. 1. 
november 2024 er kedelige og tørre og flere har givet udtryk for, at de ikke har lyst til at købe dem.  
Ønsker om nyt fodboldmål ved Hus 4. Stolene  
Der ønskes æbleskiver til juleklippedag.  
5. årgang vil gerne være kantinen i pauserne. Spejle i omklædningsrummene ønskes. De store elever vil gerne 
kunne gå en tur rundt om skolen i pauserne. Nye gardiner der bedre kan holde skærme for lyset, når der er 
behov for det. Majssnacks ønskes tilbage i boden.  
Vil gerne kunne bruge skærmene i klasserne i pauserne. 8. årgang ønsker fx at sælge kage ved skolefesten og 
bruge pengene på en dagstur ud af huset inden de slutter i 9. klasserne  

 
21. Skolefest for de ældste 

• Evalueringsrunde for de deltagende 

Super god tilbagemelding fra alle eleverne i Fase 2. At der var mødepligt gjorde at flere deltog, samtidig var 
det en god oplevelse for dem der deltog, så måske er det ikke nødvendigt med mødepligt fremover, da festen 
formentlig vil være attraktiv i sig selv. Stor succes med lancier på 8. årgang. Var glade for aktiviteterne. Lyden 
spejlsalen var ikke helt god.  
Godt at starte med at spise i klasserne, der kom dog så mange, at det var svært at være der, så måske skal der 
tænkes lidt anderledes. 
  

 

22. Første kig på Folkeskolens Kvalitetsprogram 
• Orientering 

• https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-
kvalitetsprogram  

• Skolebestyrelsens indstilling til muligheden for karaktergivning i 6. og 7. klasse (Beslutning) 

 

Afs. Horsens Kommune, Uddannelse og Arbejdsmarked, Bankagerskolen, 
Bankagervej 99, 8700 Horsens 

 

Skolebestyrelsesmøde 3, Skoleåret 2024-2025 
Mødedato: mandag d. 16. december 2024 
Tid: Kl. 18.00 – 20.30 (Der vil blive serveret lidt mad + kaffe + kage) 

Sted: Bankagerskolen, Kontoret 

Fraværende: Susanne 

Gæst: Jan Asmussen, Ungdomsskolen  

Ordstyrer: Mie 

  

Dato: 16. december 2024   

22. februar 2024  

https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram
https://www.uvm.dk/folkeskolen/folkeskolens-maal-love-og-regler/politiske-aftaler/folkeskolens-kvalitetsprogram


Orientering:  
Der har veæret 3. behandling i folketinget d. 12. december i og kvalitetsprogrammet er nu vedtaget.  
Nogle ændringer skal træde i kraft fra august 2025, blandt andet beslutningen om juniormesterlære. Det skal 
oprettes hvis en elev ønsker det. Hvor stort behovet vil blive er svært at sige og derfor er det på nuværende 
tidspunkt ikke en plan for hvordan et sådant tilbud vil blive.  
 
I kvalitetsprogrammet indeholder også muligheden for at give karakterer i 6. og 7. klasse. En sådan beslutning 
skal tages i skolebestyrelsen, og det er i sidste ende skolelederen, der træffer den endelig beslutning.  
Der lægges op til en debat. Mads giver tilkende at vi som skole ikke ønsker at give karakterer i 6. og 7. klasse.  
Dette er der fuld opbakning til i hele skolebestyrelsen.  
 
Der er fortsat meget i kvalitetsprogrammet, der er uafklaret i forhold til, hvordan det kommer til at se ud.  

 
23. Arbejdet med principper 

• Videre arbejde med principper fordeles ud fra bilag (Drøftelse og beslutning) 
• Mie og Jonas gennemgår oplæg til principper for kontaktforældre (Drøftelse og beslutning) 
• MP har fået henvendelse fra forældre ift. klassekassekonti. Skal principper også indeholde nogle 

anbefalinger? (Drøftelse og beslutning) 

Dele af punktet bliver udskudt til næste møde.  
 
Bilag 3. Oversigt over hvilke principper der skal prioriteres og hvordan det vil være hensigtsmæssigt at arbejde 
med dem.  
Nogle principper kræver en meget lille revidering, andre en noget større gennemarbejdning.  

Skolehjemsamarbejdet: Majurran og Anette 
Mobiltelefoner: Ole og Nirosan 
Lejrture: Søren og Gitte  
Koloni og SFO: Thomas  
Kontaktforælder-rollen: Mie og Jonas  

  
24. Bordet rundt 

• Skriv fra Skole og Forældre om konflikthåndtering 

Ekstra punkt: Mads orienterer om episoden med knivstikkeriet i sidste uge og fortæller om forløbet og 
hvordan dagene derefter er gået. Jan Asmussen fra ungdomsskolen/SSP deltager på mødet og fortæller 
om hvordan de sammen med os har arbejdet i den pågældende situation og hvordan de generelt 
arbejder.  
Der er stor ros til den måde skolens ledelse har håndteret hele forløbet på og hvordan hele systemet 
omkring skolen har håndteret hele situationen.  
 

25. Punkter til næste møde 
• Gennemgang af administrativt tilrettede principper 
• Drøftelse af nyt princip 

Folkeskolens kvalitetsprogram  
 

 
26. Eventuelt 

I forbindelse med at Royal Run kommer til Horsens bliver der afholdt et lokalt Royal Run for mellemtrinnet.  


